
   Z á p i s   č. 1
z jednání rady obce Hradec nad Svitavou

ze dne 18. listopadu 2014 

1. Starosta zahájil jednání rady, přivítal přítomné a konstatoval, že je usnášeni schopná. 
Členové rady byli seznámeni s programem jednání.

2. Rada projednala žádost Jana a Heleny Bucháčovýcho příspěvek na výstavbu 
inženýrských sítí. K žádosti byly přiloženy potřebné dokumenty. Rada schválila 
příspěvek ve výši 20 000,-.   5-0-0

3. Rada projednala a schválila Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného 
břemene-služebnosti a smlouvu o právu provést stavbu č. IP-12-2006413/VB/03 
Hradec nad Svitavou 456, p. Bednář-nové OM s firmou Čez Distribuce, a.s. Jedená se 
o provedení kabelové přípojky, nové odběrné místo. 5-0-0

4.  Starosta předložil radě dvěcenové nabídky na dodání odvodňovacích žlabů. Na 
základě výhodnější cenové nabídky ve výši 23 421,76 Kč bez DPH rada schválila 
firmu Hydro BG CZ s.r.o.  5-0-0

5. Rada projednala rozpočtové opatření 8/2014, kterými se vyrovnávají příjmy a výdaje 
obecního rozpočtu. Rozpočtové opatření schválila.  5-0-0

6. Rada schválila  předsedu Komise pro místní rozvoj, pana Jiřího Ehrenbergra. Komise 
má na starost stavební a zemědělské záležitosti.  5-0-0

7. Rada schválila předsedu Komise pro kulturu a školství, paní Hanu Pavlišovou. Komise 
se zabývá především zajišťováním společenských a kulturních akcí, spoluprácí s 
místní školou, osobní návštěvou jubilantů naší obce.  5-0-0

8. Rada schválila předsedu Komise pro zadávání veřejných zakázek, pana Karla Nečase.
                                                                                                                 5-0-0        

9. Rada projednala Platební výměr na odvod za porušení rozpočtové kázně. Rada vzala      
    platební výměr na vědomí.

10.Rada projednala žádost TJ Hradec nad Svitavou o pronájem-výpůjčku pozemků
      parc. č.341/2 a části 921/2, 341/1, 3355/3. Rada vzala žádost na vědomí a doporučuje 

záměr zveřejnit.

      11.Rada projednala žádost paní Jitky Chludilovéo odkoupení pozemku parc. č. 3351/22. 
           Rada vzala žádost na vědomí a doporučuje záměr zveřejnit.

12. V bodě různé starosta informoval radu o oznámení Českého zahrádkářského svazu 
Hradec nad Svitavou  o ukončení dlouhodobého pronájmu pozemku č 1448/8 a 
1448/9, k 31.12.2014



13. v diskusi byly dotazy zodpovězeny na místě.

Jednání rady skončilo v 19 hod. Dne 18.11. 2014.

Zapsal: Kamil Pavliš dne 24.11. 2014.

      Kamil Pavliš                                                                      Karel Nečas
      starosta obce                                                                 místostarosta obce 

  
     



U s n e s e n í   č. 1
  z jednání rady obce Hradec nad Svitavou

           dne 18. listopadu 2014

a/ Rada obce schvaluje :

2) Příspěvek na výstavbu inženýrských sítí Janu a Heleně Bucháčovým 
            ve výši 20 000 Kč

3) Smlouvu o uzavření budoucí smlouvy o zřízení věcného břemene-služebnosti a 
smlouvu o právu provést stavbu č IP-12-2006413/VB/03 Hradec nad Svitavou 456, p. 
Bednář-nové OM

      4)  Firmu Hydro BG CZ s.r.o. na dodání odvodňovacích žlabů
      5)  Rozpočtové opatření č.8/2014
      6)  Předsedu Komise pro místní rozvoj Jiřího Ehrenbergr
      7)  Předsedu Komise pro školství a kulturu paní Hanu Pavlišovou
      8)  Předsedu Komise pro zadávání veřejných zakázek pana Karla Nečase

b/ Rada obce neschvaluje : 0 

c/ Rada obce bere na vědomí:
     
       9) Platební výměr na odvod za porušení rozpočtové kázně
     10) Žádost TJ Hradec nad Svitavou o pronájem-výpůjčku pozemků č.341/2 a části 921/2     
           341/1, 3355/3
     11) Žádost paní Jitky Chludilové o odkoupení pozemku č. 3351/22

     
d/ Rada obce ukládá : 0

     

   Hradci nad Svitavou dne 24.11. 2014. 

    Kamil Pavliš                                                                             Karel Nečas
    starosta obce                                                                          místostarosta obce


